
Bestyrelsesmøde 22. januar 2008 i Frederikssund Hallen. 
 
Tilstede var Jan, Gitte og Jane. Poul kom senere. Jette, Karin og Kirsten havde meldt 
afbud. 
 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden blev godkendt. 
 
2. Godkendelse af forrige referat. 
Referat fra sidst blev godkendt. 
 
3. Post. 
Post blev gennemgået. DGI vil gerne have nogle regionsmøder. 
 
4. Regnskab. 
Karin har lavet regnskab, der udviser et overskud på kr. 9.534,00. Regnskabet er sendt til 
revisor Palle til gennemgang. 
Der er 142 medlemmer pr. 31.12.2007. 
 
5. Evaluering af Nytårskur. 
Der var flere der havde givet udtryk af, at de ikke syntes maden var helt i top. De syntes 
også at kok og kokkemor ikke var så imødekommende og smilende. 
Forslag til næste år kunne være ”slagter Olsen, Jylling”,  
Til Kirstens fødselsdag fik de mad fra Slangerup. Dette havde været godt. 
”Kineser mad” kunne også være en mulighed. 
En god ide var måske at nedsætte et festudvalg, der stod herfor. Måske dem der brokker 
sig mest skulle melde sig til festudvalget! 
Men der var enighed om at der var god tilslutning. 
Nogle havde også givet udtryk at, at musikken også var kedelig. For mange Kim Larsen 
numre. 
Gitte kender et band i forbindelse med sit arbejde. Dette kunne være en mulighed. 
Dette kræver imidlertid et større lokale. 3F kunne bruges til dette formål. 
Det bør nævnes til generalforsamlingen at vi godt vil have nedsat et festudvalg til 
Nytårskuren. 
 
6. Færgelundsløb. 
Løbet er den 20. marts 2008.01.30 Jan har styr på det meste. Der er ansøgt om 
schweizer-huset, og skolen. Færgegården er spurgt om p-plads. Beredskabsforbundet er 
spurgt med suppe. 
Jan taler med Morten om præmier, ligesom han finder ud af hvor pokalerne befinder sig. 
Jan finder ud af om vi har nummer nok. 
Poul og Karin står vel for tidstagning som sædvanlig? 
Jan luftede tanken om at nogle andre kunne stå for at arrangere Færgelundsløbet til 
næste år. Dette kan medtages på generalforsamlingen, således at vi måske ikke behøver 
at give det fra os til fx Hjerteforeningen. Jan har nu igennem flere år stået for dette 
arrangement. 



Jane er desværre ikke hjemme til Færgelundsløbet.  
 
7. Træning/maratontræning/begyndertræning. 
Maratontræningen har vist sig at være en succes. Der er god tilslutning – både til hverdag 
og i weekenden. 
Gitte mente at vi gik for hurtigt frem ved at lægge 10 minutter på hver weekend. Det var 
hårdt med 20 minutter hvis der var en weekend hvor man ikke kunne komme. Der var 
enighed om at drøfte dette med alle involverede i skoven på søndag. Vi skal nødig miste 
nogen. 
Der er ingen der har ytret ønske om at være træner for nybegynderne. Torben Hansen 
sport har meddelt, at flere allerede har købt sko til nybegyndertræning hos Fjordløberne. 
Gitte kom med en god ide om at sætte en annonce i lokalaviserne hvor vi søger træner til 
nybegynderhold. Dette vil Jan iværksætte. Nybegyndertræning skulle i givet fald finde sted 
omkring 1. april. 
 
8. Eventuelt. 
Det blev besluttet at de 2 gratisløb i år skulle være: 
Helvede i Nord den 24. marts og 
Sports Master Løbet den 7. september. 
 
Fredag den 7. marts skal bestyrelsen, suppleanter og trænere med påhæng ud at spise. 
Vi blev enige om 1 times bowling fra kl. 18.00-19.00 og efterfølgende spisning hos 
Aspendos. 
Jane reserverer bord. 
Evt. afbud bedes meddelt Jane senest den 5. februar. Ellers går vi ud fra at alle 
selvfølgelig kan deltage. 
(Jan, Ann-Marie, Ivan, Jette, Karin, Hans-Jørgen, John, Kirsten, Poul + kone(undskyld 
klappen er gået ned), Jesper, Gitte, Jesper, Jane) 14 personer. 


